
KS Kolodvor
Se|a predsedstva - Predsedstvo KK SZDL je na svoji seji 12.

januarja obravnavalo pasivnosti delegatov in opozorilo tudi na
problem, ki ga povzroča nezainteresiranost in neudeležba delegatov

• na sejah. To ni le problem KS Kolodvor, ampak širše skupnosti. Na
tej seji je predsedstvo podalo tudi predloge za srebrne značke.

• • *
Smarnlc« - Na seji 0 0 ZK so 13. januarja podali smernice za

nadaljnje delo organizacije v letu 1988. Za novega sekretarja so
izvolili Jožeta Gogalo.

"• • *

Obnova »tarih zgradb - Pohvalo prav gotovo zasluži podjetje
Volna, ki je obnovilo v svojem lokanu na Miklošičevi 34, hrastove
izložbe in očistilo pilastre. S tem je poskrbelo za lepši izgled celotne
zgradbe. Ne bi bilo slabo, če bi zgledu sledlli tudi drugi.

Naslednji svetel primer, ki zasluži pohvalo za stilno ureditev
vogalne zgradbe na Tavčarjevi in Cigaletovi je podjetje Volan. Tako
obnovo bi zaslužila tudi zgradba Miklošičeve 34 (Pražakova 11, delo
arhitekta Šubica, tudi Nebotičnik je njegovo delo), kjer propadajo
zelo zanimiva stilna hrastova vrata. Grajo pa zasluži obnovljenj butik
s kruhom, ki gotovo ne ustreza higienskim, prodajnim in estetskim
merilom. Problem je vhod, ki je skupen tako kupcem in
dostavljalcem, kar ni higiensko.

• • * - •*••'•' •£'

Kam po osnovna živila? - Krajani Kolodvora se pritožujejo, ker še
vedno niso uredili zadevo z Merkatorjem, k i j e nehal prodajati
nekatera osnovna živila, kot je na primer moka. Že pred časom smo
pisali, da bi Mercator hotel tu uvesti trgovino z luksuznim blagom,
vendar pa so se krajani uprli, saj prav tu primanjkuje trgovin
z osnovnimi živili. Krajani upajo, da bo ta gordijski vozel presekala
občinska skupščina v njihovo korist.

• * *

Več zelenja - Hkrati z gradnjo na Slomškovi bo v KS Kolodvor
potekala tudi ozelenitev in pa ureditev parka pri Železniški in
avtobusni postaji. Krajani upajo, da bodo lažje zadihali, saj jih z vseh
strani zastrupljajo izpuSni plini.

• * *

Hitra intervencija - Da ne bomo le grajali komunalo, pa še tole. Na
intervencijo KS Kolodvor je komunala v kratkem času zamenjala
pokrov nad kanalizacijo pred zgradbo ŽGP na vogalu Pražakove...
KS Kolodvor si želi več takih izjem.

Dolores Podbevšek


